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Schriftelijke vragen over uitstel van verplaatsing bomen Binnenrotte (spoed) 

 

 

     Rotterdam, 29 januari 2015 

 

Geacht college, 

 

Vandaag diende de rechtszaak van de Bomenridders tegen de gemeente Rotterdam over 

de 68 leiplatanen op de Binnenrotte. De Bomenridders hadden om een voorlopige 

voorziening gevraagd, omdat de gemeente de bomen wil gaan verplaatsen terwijl de 

gemeente nog niet heeft gereageerd op het bezwaarschift van de Bomenridders. Dit 

bezwaarschift is al in november ingediend. Helaas heeft de rechter geoordeeld dat de 

gemeente door mag gaan met de werkzaamheden.  

 

De rechter die oordeelt over een verzoek om een voorlopige voorziening baseert zijn 

oordeel slechts op formeel-juridische gronden. Voor een inhoudelijke afweging zijn we 

aangewezen op de bezwaarschiftencommissie. GroenLinks is daarom van mening dat het 

niet wenselijk is om deze bomen nu te gaan verplaatsen, ook al is dat juridisch 

toegestaan. Wat ons betreft dient het bezwaar van de Bomenridders eerst inhoudelijk 

behandeld te worden. 

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen:  

 

1. Bent u bereid te wachten met het verplaatsen van de bomen tot na de 

inhoudelijke behandeling van het bezwaarschrift van de Bomenridders? 

2. Welke criteria hanteert u voor prioritering van de behandeling van 

bezwaarschiften? 

3. Bent u bereid voortaan in vergelijkbare gevallen te garanderen dat er pas bomen 

gekapt of verplaatst zullen worden als de eventuele bezwaarprocedure is 

doorlopen, aangezien een oordeel over een voorlopige voorziening niet voorziet in 

een inhoudelijke afweging? 

4. Bent u bereid deze vragen voorafgaand aan de werkzaamheden te beantwoorden? 

Met vriendelijke groet, 

 

Judith Bokhove 


